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Forespørsel om pågående arbeider ved Alvermarka 19. 

 

Som to nære naboer som ikke har mottatt noe nabovarsel ønsker vi å få avklart om det foreligger 

byggesøknad på pågående arbeider i Alvermarka 19. 

Vi har har oppservert arbeier over tid, men nå ser det ut til å øke i omfang. 

 

Vi ber om å få avklart om dette er innenfor gjeldende regelverk. 

Vi ber om en tilbakemelding, når dere undersøkt saken. 

 

Med vennlig hilsen 

 

Stig Andreassen og Arne Knutsen 

Alvermarka 22         Alvermarka 24 


